
ПРОТОКОЛ №02

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань
агропромислового комплексу та земельних відносин

Склад комісії 4 особи від 16 лютого 2021 року

Присутні:
Голова постійної комісії Собко М.О.
Члени постійної комісії: Донець О.О., Шевченко О.Г.

Відсутні: Соловчук І.М.

Запрошені:
КОВАЛЕНКО
Сергій Петрович

– голова постійної комісії Кіровоградської обласної 
ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій

КОРОГОВСЬКИЙ 
Михайло Петрович

– начальник відділу землеустрою та охорони земель 
управління землеустрою та охорони земель 
Головного управління Держгеокадастру у 
Кіровоградській області

ПАВЕЛКО
Алла Григорівна

– начальник відділу організаційного забезпечення 
виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради

ЧОРНА
Марія Володимирівна

– директор департаменту агропромислового розвитку 
Кіровоградської обласної державної адміністрації

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1.  Про заключний звіт про результати виконання обласної Програми розвитку
земельних відносин у Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Інформує:  Короговський  Михайло  Петрович –  начальник  відділу
землеустрою та охорони земель управління землеустрою та охорони земель
Головного управління Держгеокадастру у Кіровоградській області

2.  Про  наявність  обставин  непереборної  сили  та  перелік  суб'єктів
господарювання, що постраждали внаслідок таких обставин.

Інформує:  Чорна  Марія  Володимирівна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної державної адміністрації

3.  Про  звернення  до  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
стосовно  програми  розвитку  ландшафтного  заказника  загальнодержавного
значення “Монастирище”.

Інформує: Собко Максим Олегович – голова постійної комісії  обласної
ради з питань агропромислового комплексу та земельних відносин

Результати голосування за порядок денний: “За” – одноголосно.
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1. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  обласної  Програми
розвитку земельних відносин у Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Слухали: Інформацію Короговського Михайла Петровича – начальника
відділу землеустрою та  охорони  земель управління  землеустрою та  охорони
земель Головного управління Держгеокадастру у Кіровоградській області про
заключний  звіт  про  результати  виконання  обласної  Програми  розвитку
земельних відносин у Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Брали участь в обговоренні  : Собко М.О., Донець О.О., Шевченко О.Г.,
Коваленко С.П., Чорна М.В.

За підсумками обговорення прийнято висновки: № 13 (додаються) 
Результати голосування: “За” – одноголосно.

2. Про  наявність  обставин  непереборної  сили  та  перелік  суб'єктів
господарювання, що постраждали внаслідок таких обставин.

Слухали: Інформацію  Чорної  Марії  Володимирівни  –  директора
департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про наявність  обставин непереборної  сили та  перелік  суб'єктів
господарювання, що постраждали внаслідок таких обставин.

У  ході  інформування  було  повідомлено,  що  з  часу  оприлюднення
відповідного  проєкту  рішення  обласної  ради  до  Кіровоградської  обласної
державної  додатково  надійшли  звернення  та  відповідні  документи
сільськогосподарських  підприємств  Кропивницького  району  Кіровоградської
області  -  ФГ “Агро Нива 2017”,  ФГ “Трибиненка О.М.”,  ФГ “Відродження”
Трибиненка  М.П.”,  що також постраждали внаслідок  обставин непереборної
сили з метою включення їх до переліку. 

Брали  участь  в  обговоренні  : Собко  М.О.,  Шевченко  О.Г.,
Коваленко С.П.

Собко  М.О.  вніс  пропозицію  при  розгляді  порушеного  питання  на
пленарному засіданні обласної ради внести зміни до проєкту рішення обласної
ради  “Про  наявність  обставин  непереборної  сили  та  перелік  суб'єктів
господарювання,  що  постраждали  внаслідок  таких  обставин”,  доповнивши
його зазначеними підприємствами, та викласти його у новій редакції.

Голосували за пропозицію Собка М.О.
“За” - одноголосно

За підсумками обговорення прийнято висновки: № 14 (додаються) 
Результати голосування: “За” – одноголосно.

3. Про  звернення  до  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
стосовно  необхідності  розробки  та  затвердження  програми  розвитку
ландшафтного заказника загальнодержавного значення “Монастирище”.

Слухали: Інформацію  Собка  Максима  Олеговича  –  голови  постійної
комісії   обласної  ради  з  питань  агропромислового  комплексу  та  земельних
відносин про звернення до Кіровоградської обласної державної  адміністрації
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стосовно  необхідності  розробки  та  затвердження  програми  розвитку
ландшафтного заказника загальнодержавного значення “Монастирище”.

За підсумками обговорення прийнято висновки: № 15 (додаються) 
Результати голосування: “За” – одноголосно.

Різне
У “Різному” в обговоренні  питання стосовно фінансування проведення

робіт з капітального ремонту автомобільних доріг взяли участь Шевченко О.Г.
та Коваленко С.П.

Собко  М.О.,  Чорна  М.В.,  Шевченко  О.Г.,  Коваленко  С.П.  обговорили
питання стосовно необхідності передбачення в обласному бюджеті коштів на
співфінансуванні  участі  представників  сільськогосподарської  галузі
Кіровоградської області у загальнодержавних та інших аграрних виставкових
заходів.

Голова постійної комісії Максим СОБКО

Секретар комісії Олександр ДОНЕЦЬ


